
                     Zápis ze schůze výboru A.C.TEPO Kladno ze dne 3.1.2022 

Přítomni : Klesnil, Kubálek, Hevessy, Voňavka, Knotková, Větrovcová, Musil,  
                  Malina, Pufr 
 

1) Rozpis prostor pro trénink – schválen a tento rozpis je přílohou zápisu. 
2) Dle pokynu atletického svazu bylo potřeba aktualizovat databázi klubu a 

bylo vyřazeno 400 neaktivních členů. U aktivních členů byly 
aktualizovány údaje. Výbor aktualizaci databáze schválil. V souvislosti 
s tím výbor konstatuje, že mu nenáleží, aby odebíral trenérské licence a 
žádná licence nebyla nikomu odebrána.  

3) Výbor projednal žádost o vysvětlení a přehodnocení vyřazení z databáze 
klubu V.Rusa a konstatuje, že v tuto chvíli trvá na svém stanovisku a 
nevidí důvod ke změně. 

4) KP v hale st.žactvo sobota 8.1. pořádáme společně s oddílem ze Slaného 
v Praze na Strahově, je třeba dodržet nařízení vlády ohledně 
hygienických podmínek. Ředitel závodů vypracuje podrobný rozpis 
pohybu a počtu osob v hale. 

5) Doprava na krajské přebory v sobotu i v neděli (KP dor,jun,dospělých na 
Olympu) je individuální. Přihlášky zajistí J.Klesnil. 

6) Diplomy dostanou oddíly najednou pro celý oddíl.  
7) 27.1. pořádáme mezinárodní mítink Kladno INDOOR 2022. V každé 

disciplíně jsou přihlášeni zahraniční závodníci. Výbor řeší finanční 
zajištění mítinku a další organizační záležitosti. 

8)  22.ledna by měly být krajské přebory mladšího žactva v Praze na 
Strahově. Podrobné informace obdrží trenéři mailem. 

9) Montování stojanu na činky do haly zajistí Libor Malina do 9.1.2022. 
10) 14.1.-15.1. pořádáme školení TAP, zodpovídá Helena Felcmanová. 
11) Seznam plateb klubových příspěvků obdrží trenéři do 11.1.2022. 
12) Licenci na AK je třeba prodloužit – zajistí J.Klesnil obratem. 
13) Příští schůze výboru 17.1. a 24.1.2022. 

 
 
Zapsala H.Větrovcová 
 


